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ZAPYTANIE 

Data wpływu: 18.02.2019 r. 

 „Zwracam się z zapytaniem o możliwość przywrócenia ruchu pasażerskiego na trasie   

Bartoszyce – Korsze. Mieszkańcy Korsz i okolic, którzy chcieliby podjąć pracę  

w Bartoszycach nie mają możliwości dojazdu w godzinach rannych. Problem jest  również  

z dojazdem  popołudniowym. 

Infrastruktura kolejowa łącząca Bartoszyce - Korsze w jest dobrym stanie technicznym. 

Przywrócenie połączenia pasażerskiego nie wymaga olbrzymich nakładów. 

Szynobus jest jedną z propozycji rozwiązania tego problemu.  

 Moim zdaniem reaktywacja połączenia Bartoszyce - Korsze przyczyni się do 

aktywizacji  mieszkańców, którzy pragną podjąć pracę bądź naukę w Bartoszycach. 

Proszę o odpowiedź na piśmie”. 

 

 

Jolanta Andruszkiewicz  

 

 

 


